
 

 

 
 

ZÁPIS 
z Výročního zasedání Rady a Výboru KS JMK konaného dne 22. 8. 2021 od 

10,00 hodin v Brně, Rostislavovo nám. 12 
Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: předseda – Ing. Radek Novotný, jednatelka – Ing. Dagmar Malá, 
ekonomka – Ilona Drobiličová, logistik manager – Libor Reidlinger, místopředseda + 
předseda krajské sekce holubů – Ing. Josef Albrecht, předseda krajské sekce králíků – Jiří 
Procházka, místopředsedkyně krajské sekce drůbeže – Marcela Nečasová, předseda sekce 
exotů Josef Hon, předsedkyně sekce králičího hopu – K. Baštová, omluven J. Rovenský – 
předseda krajské sekce MCH 
Kontrolní komise: Jaroslav Bayer, omluveni V. Vytrhlík, Ing. J. Bareš 
Rada KS ČSCH JMK:  
OO Blansko: Jiří Procházka, Ilona Drobiličová,  
OO Brno: Rostislav Valeš, Jiří Sec 
OO Břeclav: omluveni (V. Vytrhlík, D. Sem) 
OO Hodonín: Jaroslav Bayer, Miroslav Vítek 
OO Vyškov: Ing. Josef Albrecht, Josef Hon 
OO Znojmo: Alena Košarková, Ing. Radek Novotný 
 
Další přítomní a hosté: 
MVDr. Vlastimil Šimek, Jiří Ludvík, Ing. Zbyněk Kopřiva, Zdeněk Lejsek, Ing. Pavel 
Wieder.  
 
 
Program:   
1. Zahájení a přivítání přítomných a hostů  
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise  
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2020 a zprávy předsedů sekcí za rok 2020  
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2020  
6. Zpráva kontrolní komise  
7. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2021  
8. Jihomoravské dožínky Kyjov 29. 8. 2021  
9. JUVENES MORAVIA 2021  
10a. Plán práce KS JMK na rok 2021 
10b. Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2021  
11. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2021  
12. Vystoupení hostů  
13. Diskuse 
14. Usnesení a závěr 
15. Oběd 
 
 
 
 



 
Body jednání: 
 
1. Zahájení – jednání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. Přivítal 
přítomné, včetně hostů. Na jednání bylo přítomno 10 členů Rady KS JMK s právem 
hlasování, zástupci OO Břeclav se omluvili z důvodu konání okresní výstavy. 
 
2. Schválení programu zasedání    
Bez připomínek. 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program Výročního zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 10           Proti: 0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 
-  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. Dagmar Malá (hlasování Pro 10). 
-  za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. Radek Novotný a Ing. Josef Albrecht 
(hlasování Pro 10).  
- mandátová a návrhová komise – navržení Ing. Dagmar Malá, Ilona Drobiličová (hlasování 
Pro 10, schváleno). 
 
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2020 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 
2020 (A. Polášková, Ing. J. Albrecht, J. Hon, Jiří Procházka) 
Jednatelka KS JMK Ing. Dagmar Malá přednesla zprávu o činnosti KS JMK v roce 2020. 
Zprávu doplnil předseda KS JMK Ing. R. Novotný. 
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů drůbeže přednesla Marcela Nečasová. K tomu 
připomínka spolupráce se ZOOParkem Vyškov 
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů králíků přednesl Jiří Procházka, informoval 
především o JUVENES MORAVIA 2020 a o výstavce na Jihomoravských dožínkách 
v Hodoníně 2020.  
Ing. Josef Albrecht přednesl zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů holubů, jedinou akcí 
v roce organizovanou byly Jihomoravské dožínky v Hodoníně 2020. Jinak z důvodu 
koronavirové pandemie v roce 2021 žádné akce konány nebyly.  
Josef Hon přednesl zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů exotů – situace obdobná jako u 
holubů, vše bylo směřováno na výstavu MORAVIA, která se však z důvodu koronavirové 
pandemie nekonala, ale podařilo se v roce 2020 dotáhnout pořízení bodovaček pro střední 
exoty pro další ročníky MORAVIA (jsou uskladněny v Otnicích, 82 ks).    
Zprávu o činnosti sekce králičího hopu přednesla K. Baštová. V roce 2020 na jižní Moravě 
pouze 3 závody z důvodu koronavirové pandemie, jeden z nich byl závod JUVENES 
RABBIT JUMPING MORAVIA 2020. Předváděcích akcí králičího hopu bylo celkem 5, 
včetně účasti na JM dožínkách v Hodoníně a dále v rámci Dne náborů a Kroužkobraní v Brně. 
Dále bylo informováno, že K. Baštová složila úspěšně zkoušky na rozhodčí závodů v králičím 
hopu – velká gratulace. Zprávu doplnil Ing. R. Novotný – je zájem Klubu králičího hopu o 
pořádání Mistrovství republiky v Brně, prozatím se z důvodu koronavirové pandemie 
nepodařilo pro tento rok mistrovství republiky v Brně vyjednat, bude jednáno o dalších 
ročnících.   
Jiří Rovenský připravil zprávu o činnosti krajské komise pro práci s mládeží, tuto z důvodu 
nepřítomnosti J. Rovenského přednesl Ing. R. Novotný. Ing. R. Novotný vyzdvihl mládežníky 
z okresu Blansko, které se zúčastnili CK SMCH v Olomouci a se ctí representovali jižní 
Moravu v odbornosti králíci. Škoda, že se nepořádalo okresní kolo soutěže MCH v Kyjově 
(okr. Hodonín). Dále požádal o větší účast mladých chovatelů z Hodonínska na příštích 
ročnících soutěží, včetně celostátní.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje zprávu o činnosti KS JMK za rok 2020 a dále zprávy krajských 
chovatelských sekcí za rok 2020. 



Hlasování: Pro 10, schváleno. 
 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2020 (I. Drobiličová)  
Ekonomka KS JMK I. Drobiličová přednesla pokladní zprávu za účetní rok 2020 (zpráva je 
přílohou zápisu) a dále komentovala příjmy a čerpání rozpočtu KS JMK na rok 2020. Ing. 
Albrecht požádal o zaslání písemné zprávy, tato bude součástí zápisu z výročního zasedání 
KS JMK. 
Ing. Novotný informoval o plnění podmínek pro příspěvek na výstavy jednotlivých okresů, 
dosud tabulku nezaslalo OO Brno a OO Znojmo (na okrese Znojmo byla pouze jedna výstava, 
a to v Suchohrdlích). Ing. Novotný navrhl, aby příspěvek 15.000 Kč pro OO Znojmo byl i 
přesto schválen, a to v plné výši, protože ZO Suchohrdly u Miroslavi se ujaly uspořádat 
v náhradním termínu letošní JUVENES. Tím by ZO Suchohrdly připadla částka 7.500, - Kč. 
Hlasováno, pro 10, schváleno. 
Dále bylo jednání o příspěvku pro OO Brno za rok 2020 z důvodu nedodání tabulky výstav a 
požadovaných podkladů k tabulce. Poté bylo hlasováno o příspěvku OO Brno na rok 2020, 
zda i přes tyto nedostatky OO Brno příspěvek přiznat, předseda KS JMK Ing. R. Novotný  
navrhl schválit taktéž v plné výši, protože obdržel požadované podklady ze dvou výstav 
Oblasti Brno – výstavy v Ivančicích a v Kuřimi.  
Hlasováno, pro: 9, 1 se zdržel hlasování, návrh byl schválen.  
Ing. Novotný upozornil, že se jednalo o zcela mimořádné hlasování a pokud některý okres či 
oblast podmínky pro přiznání příspěvku na výstavy letos nesplní, peníze už příště nedostane. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o hospodaření KS JMK za rok 2020  
Hlasování: Pro 10, schváleno. 
 
6. Zpráva kontrolní komise  
Zprávu přednesl předseda kontrolní komise J. Bayer s tím, že kontrola hospodaření byla 
provedena 20. 8. 2021. Zpráva je přílohou zápisu.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu kontrolní komise KS JMK za rok 2020  
Hlasování: Pro 10, schváleno 
 
7. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2021 (I. Drobiličová) 
Ekonomka KS JMK Ilona Drobiličová seznámila přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2021. 
Ing. Novotný podrobně informoval o položce č. 25 – rezerva (50.000 Kč), což je příspěvek 
KS JMK na transparentní účet OO Hodonín pro pomoc postiženým chovatelům po tornádu 
v 24. června 2021. K tomuto navrhl dodatečné hlasování o této finanční pomoci postiženým 
chovatelům po tornádu na Hodonínsku ve výši 50.000 Kč na transparentní účet OO Hodonín, 
Hlasováno, pro 10, schváleno. 
Dále diskutováno o některých dalších položkách rozpočtu, včetně položky č. 35 CV Chovatel 
ve výši 44.000 Kč, kdy se OO Břeclav a OO Hodonín akce nezúčastňuje, diskutována dále 
položka pol. 33 s návrhem na usnesení takto: CVMK Přerov - 2.000 Kč dopravu do Přerova 
pro každý zúčastněný okres/oblast a dále u CV Chovatel – 8000 Kč na dopravu do Lysé n.L.  
pro každý zúčastněný okres/oblast.  
Hlasováno: Pro: 7, proti 1, zdržel se 2, schváleno.  
V návrhu rozpočtu budou tedy upraveny: ř. 22 – 10.000, ř. 33 – 12.000 a ř. 35 – 48.000 Kč. 
Dále byla vedena diskuse k pol. č. 40 – výstava Tuln – návrh na příspěvek na dopravu a 
úhrada části klecného – 30.000 Kč. Návrh na účasti národních plemen na této výstavě. 
Návrh na usnesení č. 2: 
Rada KS JM schvaluje rozpočet KS JMK na rok 2021. Rozpočet je přílohou tohoto zápisu.  
Hlasování: Pro 10, schváleno 
 



Dalším bodem programu byl oběd a prohlídka objektu Rostislavovo nám, 12 za účasti 
vlastníka nemovitosti p. Romana Mátla. Bod uvedl Ing. R. Novotný. Dále proběhla 
prezentace a prohlídka objektu Rostislavovo nám.12 v Brně.  
Po prohlídce bylo dále diskutováno o využití tohoto objektu pro chovatele jako centrum pro 
chovatelství, pro ÚOK i pro mládežníky.  Možnost využití celého 1.patra.  
K tomu se vyjádřil host Ing. P. Wieder. Vyslovil názor, že pokud by se měly prodávat budovy 
v Brně – Plotní a Lidická, měly by peníze zůstat na Moravě a za ně pořídit objekt, který by 
sloužil chovatelům z Moravy.   
 
8. Jihomoravské dožínky Kyjov 29. 8. 2021  
Ing. R. Novotný seznámil přítomné s informacemi týkající se přípravy letošních JM dožínek 
v Hodoníně. Sraz po 7.hodině, v 9,00 hodin musí být postavena výstavka, umístění na ul. 
Žižkova, včetně 15 míst pro parkování pořadatelů a organizátorů výstavy. Ing. Novotný 
vznesl dotaz na stany okresů – nutno dovézt 5 stanů. J. Hon dále doveze voliéru na exoty+ 
exoty. Sraz účastníků akce je v 7,30 hodin v Kyjově, výstavka bude trvat do 17,00 hodin. 
Doplněna zvířata jednotlivých odborností, klece zajistí ZO Kyjov. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK pověřuje OO Hodonín k přípravě chovatelské výstavky v rámci JM dožínek 
dne 29. 8. 2021 v Kyjově. 
Hlasování: Pro 10 zdržel, schváleno. 
 
 
9. JUVENES MORAVIA 2021 v Bohuticích, okres Znojmo 
Bod uvedl předseda KS JMK Ing. Radek Novotný a seznámil přítomné se situací kolem 
letošního ročníku této akce, uzávěrka přihlášek je do 4. 9. 2021. 
Součástí akce budou i odborné přednášky v oblasti králíků, holubů, drůbeže, dále činčily a 
terarijní zvířata. V nejbližších dnech budou odeslány na okresy výstavní podmínky a formulář 
přihlášky. Ing. R. Novotný vyzval k maximální účasti mladých chovatelů, a to i těch, kteří na 
výstavě vystavovat nemohou. Závod v králičím hopu JUVENES RABBIT JUMPING 
MORAVIA 2021 zajistí K. Baštová, včetně přihlášek a další administrativy. 
Byl diskutován výběr termínu výstavy JUVENES MORAVIA a místo, kde by se měla 
pořádat, předseda KS JMK Ing. R. Novotný připraví na další zasedání vyhlášení pořadatelství 
na příští rok. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje ZO ČSCH Suchohrdly u Mir. pořadatelství KV mladých chovatelů 
JUVENES MORAVIA 2021. Výstava se koná v sobotu 11. 9. 2021 v Bohuticích, okres 
Znojmo a K. Baštové schvaluje pořadatelství závodu v králičím hopu JUVENES RABBIT 
JUMPING MORAVIA 2021.  
Hlasování: Pro 10, schváleno 
 
10. a) Plán práce KS JMK na rok 2021 
Návrh na usnesení: Rada KS JMK schvaluje Plán práce na rok 2021. Tento bude zveřejněn na 
webových stránkách KS JMK (chovatelejmk.cz) 
 
Problematika inventarizace majetku KS JMK: dotaz vznesen na logistik managera L. 
Reidlingera, tento odpověděl, že doposud nebylo dokončeno z důvodu nedodaných podkladů 
z účetnictví KS JMK (urychleně dodá ekonomka I. Drobiličová), dále bylo diskutováno 
vlastnictví výstavních klecí vedených v evidenci OO Brno.  
 
b) Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2021  
R. Novotný seznámil přítomné s plánem přípravy letošní MORAVIE, pro její přípravu a 
realizaci bude použit v loňském roce připravený harmonogram (manuál) s jednotlivými 
položkami, který bude v průběhu roku aktualizován a naplňován.  



Ing. D. Malá vznesla požadavek na zrychlené doplnění výstavních podmínek pro exoty – 
jméno, kdo bude přijímat přihlášky. Za splnění odpovídá J. Hon. 
Dále Ing. J. Albrecht vznesl dotaz na množství sena, slámy a pšenice pro výstavu a dále 
požadavek, aby zapisovatelé dodaní na výstavu ze škol práci dokončili v den posuzování i po 
12.hodině. 
Dále Ing. J. Albrecht dokoupí papír do klecí pod holuby, R. Jirásek má folii pod klece 
zajištěnou, R. Valeš dodá další 2 role folie na zem (10 x 100 m).  
Dále bylo upřesněno vstupné na MORAVII 2021 - dospělí 100 Kč, vstupenky děti 20 Kč. 
Prodejci na trzích - 30 Kč za 1 prodejce. 
 
Dále byl diskutován požadavek na stánek pro klub chovatelů slezských plemen holubů a 
ostravských bagdet – postačí plachtový stan. Kluby si zajistí nápis a propagační předměty. 
 
Ukázkovou voliéru moravských pštrosů a brněnských voláčů – zajistí J. Ludvík. 
J. Vadlejch připraví selský dvorek, V. Vaněk dopracuje „krávu Jitku“ a připraví „překvapení.“ 
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2021 s tím, že 
tento bude dále upřesňován na dalších zasedáních Rady a Výboru KS v průběhu roku 2021. 
Hlasování: Pro 10, schváleno 
 
11. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2021 (Ing. R. Novotný) 
Ing. R. Novotný předložil návrh termínů zasedání.  Další zasedání Rady KS JMK se 
uskuteční v neděli 3. 10. 2021 od 11,00 hodin v hotelu Kobero, Říčany u Brna. 
Dále pak v neděli 28. 11. 2021 od 10,00 hodin v hotelu Kobero, Říčany u Brna. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje termíny zasedání Rady a Výboru KS JMK na rok 2021. 
Hlasování: Pro 10, schváleno   
 
12. Vystoupení hostů:  
MVDr. V. Šimek – poděkoval za pozvání, informoval o celostátní soutěži mladých chovatelů, 
z JM kraje se bohužel zúčastnila pouze 2 děvčata, chyběly děti z Hodonínska, dává na zvážení 
návrh ocenit tyto účastnice za JM kraj drobným dárkem za účast, dále informoval, že proběhl 
velice zdárně 0. ročník soutěže odborností – Králičí hop. Po schválení konferencí bude tedy 
součástí Soutěže MCH. Velké poděkování směřoval kolektivu lidí kolem JUVENES 
MORAVIA 2020 v Rájci-Jestřebí. Sdělil, že je nutno věnovat pozornost mládežníkům na 
výstavách a začlenit je do práce na výstavách. Vyzval k účasti na CVMK v Přerově.  
 
Ing. P. Wieder poděkoval za pozvání, díky KS JMK se znovu obnovila velká chovatelská 
výstava v Brně - MORAVIA. Vyzval k účasti zástupců okresních organizací na Valné 
hromadě 2021, která se uskuteční 4. 12. 2021 v Praze a dále 4. 9. 2021 na holubářské 
konferenci, kde se budou schvalovat důležité dokumenty a účast všech delegátů je nutná. 
V závěru popřál všem pevné zdraví, a to i pro jejich chovy. 
 
13. Diskuse – probíhala v rámci jednotlivých bodů programu, další podněty nebyly. 
 
14. Usnesení a závěr 
 
Rada KS JMK  
a) schvaluje 
       -    program výročního zasedání  
       -    zapisovatelku Ing. Dagmar Malou  
       -    ověřovatele zápisu – Ing. Radka Novotného a Ing. Josefa Albrechta 



       -    mandátovou a návrhovou komisi ve složení: Ilona Drobiličová, Ing. Dagmar Malá 
-   zprávu o činnosti KS JMK za rok 2020 a dále zprávy předsedů sekcí za rok 2020, 

- rozpočet KS JMK na rok 2021 
- příspěvky OO na výstavní činnost v roce 2020 
- finanční dar ve výši 50.000 Kč z rozpočtu KS JMK na transparentní účet OO Hodonín 

jako pomoc chovatelům zasažených tornádem v červnu 2021 
- ZO ČSCH Suchohrdly u Mir. pořadatelství KV mladých chovatelů JUVENES 

MORAVIA 2021. Výstava se koná v sobotu 11. 9. 2021 v Bohuticích, okres Znojmo, 
- K. Baštové pořadatelství závodu v králičím hopu JUVENES RABBIT JUMPING 

MORAVIA 2021.  
- Plán práce KS JMK na rok 2021 
- termíny zasedání Rady a Výboru KS JMK v roce 2021 
      

b) bere na vědomí 
- zprávu o hospodaření za rok 2020, 
- zprávu kontrolní komise KS JMK za rok 2020 
- Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2021 s tím, že tento bude dále 

upřesňován na zasedáních Rady a Výboru KS v průběhu podzimu 2021, 
 
c) pověřuje 
      -   OO Hodonín k přípravě chovatelské výstavky v rámci JM dožínek v Kyjově dne 29. 8. 

2021. 
 
Hlasování: Pro: 10                  Proti: 0                  Zdržel se: 0     Usnesení bylo schváleno. 
 
Poté byla výroční konference předsedou ČSCH, KS JMK Ing. Radkem Novotným ukončena. 
 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                                                 
 
Ing. Radek Novotný …………………………………… 
                                                                                                       ……………………….. 
Ing. Josef Albrecht   ……………………………………          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                      předseda ČSCH, KS JMK 
 

                                                                                               


